
Grunngjeve spørsmål frå Samnanger FrP til KS-møte den: 25.02.2021 
 
Med bakgrunn i eit grunngjeve spørsmål den: 16.09.2020, der Samnanger FrP etterlyste ein 
plan for korrektiv vedlikehald(KV) og førebyggande vedlikehald(FV). Vi føreslo også at bygg 
over 10 år, skal ha ein tilstandsrapport. Det ble opplyst at Samnanger kommune hadde ein 
god nok plan, for dette formålet. Samnanger FrP har gått gjennom denne planen – den 
inneheldt ikkje element av det som kan sees som korrektiv og førebyggande vedlikehald. 
 
1. Vi vil vite korleis framdrifta for denne planen ligger i forhold til vedtak i kommunestyret 
03.12.2020? 
2. Vi vil også vite når Rådmann ser for seg å leggja fram forslaget til KS i 2021? 
 
 
Samnanger FrP den: 18.02.2021 
 
Linda Haug Kollbotn 
Odd Arne Haga 
Karl B. Kollbotn 


